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ACTA 

Comissió de Seguiment  del Consell de Barri de Gòtic 
 

Data: 7 de maig de 2024 Hora: 18.30 h a  20.30h  
Lloc: centre cívic Pati Llimona 

Participants 
 

ENTITATS :                                               

AVV Gòtic:  Elisenda Coll, Martí Cusó, Teresa Picazo 
AVC Avinyó: Teresa Caja 
Xarxa Veïnal Gòtic: Mikel Uriondo, Eva Vila 
Fem Gòtic: Eva Vila 
Jardí del Pop: Rubén Palma. 
Plataforma Gòtic Nord: Joaquim Ortilles 
 
Veïns/es: 
 
Montse Zamora 

Calixto Sobrado 

Carme Castells 

Diego Schvar 

Antonio Cañete 

Begoña Garcia 

Andrés Ibáñez 

Consellers:  

Raquel Viejo Sobera. Barcelona en Comú. 

Antonio López. Partit Popular. 

CONSELLER DEL BARRI:  Sonia Beltran. PSC. 

CONSELLERA TECNICA: Octavio González. PSC. 

TECNIQUES DE DISTRICTE:  Democràcia Activa, Gerència de Ciutat Vella, 

DSPiT de Ciutat Vella 
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Participants que excusen la seva assistència 
 

S’excusen: Jaume Seguí, Mercè Pérez Sanchez-Elipe 

 
 

Temes tractats 
 

La Consellera del Gòtic, Sonia Beltran, inicia la Comissió de seguiment amb la 

presentació dels assistents. Explica que com a primer punt de l’ordre del dia de 

la Comissió es tractarà la situació de la vicepresidència del Consell de barri. 

La tècnica de participació, explica que atès que a les votacions efectuades al 

darrer Consell de barri del Gòtic, cap candidatura va obtenir els 2/3 necessaris 

per la seva validació, segons la normativa que regula els òrgans de participació. 

Atès que durant la segona volta les dificultats i les incidències en relació a la 

estabilitat del cens de participants que podien votar, va generar una 

incoherència i manca de transparència, es planteja a la comissió decidir sobre la 

continuïtat del procés amb tres opcions: 

- Validació d’una vicepresidència conjunta entre les dues candidatures que 

van rebre més suports en la primera votació. 

- Deixar vacant la figura de la vicepresidència, atès que cap candidatura 

va arribar als suports necessaris. 

- Realitzar una nova votació entre les dues candidatures amb més suports, 

acceptant la majoria simple (més vots a favor que en contra) com a 

mesura de desempat. 

 

Des dels membres de la Comissió es comenten les incidències durant el 

procediment de votacions: en relació a la transparència del format de votació 

(presencial i/o virtual) i de la configuració i del control del cens (votacions 

dobles o votacions de gent que s’incorpora amb cens tancat). 

Atès que una de les candidatures proposa que es pugui valorar la figura de la 

vicepresidència doble entre les dos candidatures amb més suport, es demana 

que es doni un temps per tal que les dos opcions puguin parlar-ho i valorar.  

S’acorda per majoria de la Comissió que la proposta de continuïtat respecte el 

procediment de les votacions de la Vicepresidència del Consell de barri de Gòtic 

serà la següent: 
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- Les dos candidatures disposaran d’un temps limitat per poder negociar la 

proposta de la figura de vicepresidència doble. Aquest termini finalitza a 

20 de maig de 2024. Comunicaran la seva decisió al Districte i aquest 

farà arribar la informació a la resta de membres de la comissió. 

- En cas d’haver-hi acord de vicepresidència doble, aquesta serà la 

proposat que es portarà al proper Consell de barri de Gòtic per la seva 

aprovació. 

- En cas de no haver-hi acord de vicepresidència doble, es procedirà a 

realitzar una nova votació, amb cens presencial exclusivament, entre les 

dues candidatures que van rebre més suport (previ confirmació de 

voluntat de continuar en el procés). La fórmula que es farà servir en 

aquesta nova votació, que tindria lloc al Consell de barri de Gòtic, serà 

per majoria simple. 

 

Finalitzat aquest primer punt de ordre dia, es passa per part de la Consellera de 

Gòtic a decidir el punt deliberatiu del proper Consell de barri. 

L’equip de govern proposa com a punt deliberatiu La nova Rambla (obres i 

projectes). La comissió no aprova aquesta proposta, es demana que aquesta 

informació es faciliti en punt informatiu i/o es generi una reunió específica 

diferenciada del Consell de barri. 

- Efectes de la Copa Amèrica, gestió turística i afectacions al veïnat del 

Gòtic davant de la massificació turística. 

- Refugis climàtics i polítiques i programes de confortabilitat tèrmica a 

Districte. 

- Seguretat. 

- Neteja, 

- Soroll i actuacions. 

- Condicions de habitabilitat al Gòtic a l’estiu. 

- Manteniment urbà (paviment, espais, edificis...) 

- Mobilitat, zones DUM i afectacions. 

- Drogues i seguretat. 

- Serveis d’inspecció: terrasses, pisos turístics, grups turístics... 

- Projecte del mercat de la Boqueria. 

- Dades dels serevis: neteja, inspecció, seguretat, mobilitat... 
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Finalment s’acorda que el punt proposat de Habitabilitat al Gòtic a l’estiu pugui 

recollir moltes de les demandes que han anat sortint durant el torn obert, de 

manera que inclogui dades i explicació dels serveis de neteja, seguretat, 

manteniment, gestió turística, espais de refugi, model de ciutat. 

Es demana de manera explícita que el punt deliberatiu  sigui un espai de debat 

amb la part política del districte i la ciutadania present en el Consell, i no un 

espai de relat d’informació. 

 

Acords 
 

La comissió de seguiment acorda que els temes a tractar al Consell de Barri 

seran:  

Punts deliberatiu: Viure al Gòtic a l’estiu. (Habitabilitat al Gòtic) 

 

 


